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PROTOKÓŁ NR IV/15 SESJI RADY GMINY REŃSKA WIEŚ  

W DNIU 21 STYCZNIA 2015 ROKU 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie oraz stwierdzenie prawomocności obrad sesji Rady Gminy Reńska Wieś. 

2. Informacja z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Reńska Wieś. 

3. Informacja z działalności międzysesyjnej Komisji Stałych Rady Gminy. 

4. Przedstawienie planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2015 rok- podjęcie uchwały             

w sprawie przyjęcia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2015 rok. 

5. Przedstawienie planu pracy Komisji Finansowo- Gospodarczej i Społeczno- Oświatowej na 

2015 rok. 

6. Głosowanie nad projektami uchwał: 

- w sprawie zmiany w budżecie Gminy na rok 2015, 

- w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Reńska Wieś, 

- w sprawie zmiany uchwały Nr II/5/14 Rady Gminy Reńska Wieś z dnia 10 grudnia 2014 

roku w sprawie powołania Stałych Komisji Rady Gminy Reńska Wieś, 

- w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego przysługującego członkom 

ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Reńska Wieś 

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

8. Zapytania i interpelacje. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Obrady IV sesji rozpoczęto o godz. 14
00

 w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Reńskiej Wsi. 

Obecnych 14 radnych ze statutowego składu 15 radnych. 

Ad. 1 Otwarcia IV sesji Rady Gminy Reńska Wieś dokonał Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Reńska Wieś- Krystian Pogodzik, który powitał radnych, sołtysów, Wójta Gminy- Mariana 

Wojciechowskiego, Z-cę Wójta Gminy- Jana Domek, Skarbnik Gminy- Reginę Słociak, 

Sekretarz Gminy- Marię Zaniewską, zaproszonych gości. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Reńska Wieś- K. Pogodzik stwierdził prawomocność obrad 

sesji, po czym zwrócił się z zapytaniem o zmianę porządku obrad sesji. 

Wójt- M. Wojciechowski wnioskował o zmianę porządku obrad polegającą na: 

1. wykreśleniu punktów porządku obrad: 

- w związku z nieobecnością pana Przewodniczącego Rady Gminy- K. Flegla, pkt 3                

„Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Gminy”, 

- pkt 5, Przedstawienie plan pracy Rady Gminy na 2015 rok- podjęcie uchwały w sprawie 
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przyjęcia planu pracy Rady Gminy Reńska Wieś na 2015 rok, ponieważ jeden z radnych 

złożył duży zakres zmian do planu pracy Rady Gminy Reńska Wieś, 

2. wprowadzeniu w pkt 6, projektów uchwał: 

- w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego przysługującego członkom 

ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Reńska Wieś, 

- w sprawie zmiany uchwały Nr II/5/14 Rady Gminy Reńska Wieś z dnia 10 grudnia 2014 

roku w sprawie powołania Stałych Komisji Rady Gminy Reńska Wieś. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy- K. Pogodzik zarządził głosowanie nad zmianą porządku 

obrad. Do głosowania przystąpiło 14 obecnych radnych. W głosowaniu radni opowiedzieli się za 

zmianą porządku obrad (13 głosów „za”), 1 Radny- J. Greinert wstrzymał się od głosu. 

Ad. 2 Wójt- M. Wojciechowski przedstawił sprawozdanie z pracy Wójta Gminy Reńska Wieś za 

okres od 30 grudnia 2014 r. do 21 stycznia 2015 r. stanowiące załącznik do protokołu.  

Wójt- M. Wojciechowski przedstawił zarządzenia podpisane w okresie międzysesyjnym, których 

zestawienie stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 3 Wiceprzewodniczący Rady Gminy- K. Pogodzik przekazał, kolejno głos 

przewodniczącym Komisji Stałych Rady Gminy Reńska Wieś w celu przedstawienia informacji 

z działalności Komisji w okresie od 30 grudnia do 21 stycznia 2015r. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej- I. Mainka: Komisja Rewizyjna miała posiedzenie 19 

stycznia, podczas posiedzenie został wybrany pan Jan Tomanek Zastępcą Przewodniczącej 

Komisji Rewizyjnej. Głównym tematem Komisji było opracowanie planu pracy Komisji na 

2015. Podczas obrad zostało przedstawione pismo pana Radnego- Jana Domin. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała pismo Radnego- J. Domin. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej- I. Mainka: Komisja jednoznacznie stwierdziła, że 

pismo należy doprecyzować, jakiego okresu kontrola ma dotyczyć, pod jakim kątem, np. mają 

być kontrolowane obiekty kubaturowe, bo mamy ich ok 100, pod względem kosztów, czy 

budowlanym. Komisja prosi aby to pismo doprecyzować wtedy zajmie i przedstawi swoje 

stanowisko Radzie. 

Przewodniczący Komisji Społeczno- Oświatowej- J. Greinert: Komisja Społeczno- 

Oświatowa spotkała się 13 stycznia 2015 r., głównym zadaniem było opracowanie planu pracy 

komisji, informacja o działalności Gminnej Komisji ds Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz zapoznanie się z sytuacją, jaka jest w Zespole Szkolno- 

Przedszkolnym w Reńskiej Wsi.  

Przewodnicząca Komisji Finansowo- Gospodarczej- B. Wiśniewska: Komisja Finansowo- 

Gospodarcza miała spotkanie 14 stycznia. Głównie zajmowała się ustaleniem i przyjęciem planu 

pracy na rok bieżący. Był obecny na komisji pan Wójt, omawiane były podejmowane dzisiaj 
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uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy- K. Pogodzik otworzył dyskusję nad sprawozdaniami. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy- K. Pogodzik: W ramach uzupełnienia, przedstawię pisma, 

które wpłynęły do pana Przewodniczącego: 

- Od Radnego- Jana Domina z dnia 16 stycznia i 20 stycznia, 

- Z Opolskiego Urzędu Wojewódzkiego zwraca się z prośbą o przyjęcie osób 

przesiedlonych z Ukrainy, 

- Od pana Jana Domin, 

- Pismo Międzyzakładowej Organizacji Pracowników Oświaty i Wychowania. 

Ad. 4  Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej I. Mainka odczytała plan pracy i kontroli komisji 

rewizyjnej na 2015 rok. 

Projekt UCHWAŁY Nr IV/14/15 w sprawie przyjęcia planu pracy i kontroli Komisji 

Rewizyjnej na 2015 rok  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Reńska Wieś- K. Pogodzik odczytał projekt w/w uchwały, po 

czym zarządził głosowanie. Do głosowania przystąpiło 14 obecnych radnych. W głosowaniu 

radni opowiedzieli się za przyjęciem uchwały (13 głosów „za”), od głosu wstrzymał się                    

1 Radny- J. Domin. 

Ad. 5 Przewodnicząca Komisji Finansowo- Gospodarczej- B. Wiśniewska przedstawiła plan 

pracy Komisji Finansowo- Gospodarczej na 2015 rok. 

Przewodniczący Komisji Społeczno- Oświatowej- J. Greinert przedstawił plan pracy Komisji 

Społeczno- Oświatowej na 2015 rok. 

Radny- J. Domin: Co do Komisji gospodarczej pominięte zostało rolnictwo. To jest gmina 

typowo rolnicza. Pominięte zostało rzemiosło, jest to gmina która, żyje z usług. 

Radna- B. Wiśniewska: Panie radny, oczywiście Komisja na pana wniosek, na wniosek 

każdego mieszkańca gminy wprowadzi do planu pracy to co będzie niezbędne. 

Ad. 6 Głosowanie nad projektami uchwał 

Projekt UCHWAŁY Nr IV/15/15 w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 2015. 

Skarbnik Gminy- R. Słociak omówiła projekt w/w uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Reńska Wieś- K. Pogodzik zarządził głosowanie. Do 

głosowania przystąpiło 14 obecnych radnych. W głosowaniu radni opowiedzieli się za 

przyjęciem uchwały (13 głosów „za”), przeciw głosował 1 Radny- J. Domin. 

Projekt UCHWAŁY Nr IV/16/15 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Gminy Reńska Wieś 

Radny- J. Domin: Mamy 3 wersje wieloletniej prognozy. My ją dostajemy praktycznie przed 

sesją. 
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Skarbnik Gminy- R. Słociak: Takie same zmiany budżetu muszą być jak w budżecie nie ma 

innych możliwości. W trakcie tego tygodnia następują zmiany, które praktycznie muszą być 

wprowadzone, bo inaczej stoimy, nie możemy nic zrobić. Dyrektorzy składają wniosek o zmianę 

to w związku z tym musi być zmiana. Uchwała w  sprawie zmiany budżetu musi się równać 

uchwale w sprawie wieloletniej prognozy więc muszę zrobić tak samo wieloletnią prognozę. To 

państwo dostają na sesji. Przedsięwzięcia się nie zmieniły, wydatki majątkowe tam nie są 

ustalone na rok tylko na kilka lat. Tam się nic nie zmieniło. 

Wójt- M. Wojciechowski: W trakcie tego tygodnia po posiedzeniach komisji zostały 

wprowadzone zmiany do budżetu, które skutkowały zmianą wieloletniej prognozy. 

Radny- J. Domin: Tak nie jest. Na 29 grudnia po stronie dochodów ogółem było 2.679 tysięcy                    

z groszami, a teraz mamy 21.400, a zwiększyliśmy o 254 tysiące, to czemu jest 400? 

Prognozujemy na 3 lata. Wieloletni plan finansowy jest instrumentem planistycznym, po to żeby 

za dużo nie zadłużać i przyjmować realnie na co gminę stać. Jeżeli państwo przyjmujecie po 

stronie wydatków majątkowych budowę kanalizacji Długomiłowice- Dębowa, a pan Wójt 

odpisał w piśmie, że wszystkie ulice, ale na tę inwestycję jest przyjęte 116.000 zł to chyba 

brakuje 3.000.000 zł. Nie można tego dzielić, budowa to jest budowa. Nie możemy opracować 

projektu na półkę. Jeżeli nie będzie ktoś go robił to te 116.000 zł jest wyrzucone w błoto. Po to 

jest te 3 lata, ta dokumentacja jest też ważna tylko 3 lata. Po to jest ta prognoza żeby te kwoty 

były realnie rozpisane na poszczególne lata. Tak, to jest fikcja. Prosiłem o zakresy rzeczowe, np. 

budowa drogi. Muszę wiedzieć ile tego jest, żeby określić czy mi starcza 50.000, a być może 

trzeba będzie 250.000zł. Ten dokument traci na wiarygodności jak my go przemieniamy raz na 

miesiąc. Może być różnie, ale nie każdy miesiąc o takie kwoty. Proszę urealnić wydatki. Nie ma 

po stronie wydatków majątkowych, np. budowy drogi w Gierałtowicach. Nie wierzę, że jest to 

wydatek jednoroczny. Dokumentację już wykonano wcześniej, to jakiś koszt żeście ponieśli. 

Skarbnik Gminy- R. Słociak: Jest jednorocznym zadaniem, z dotacji z budżetu państwa. 

Kierownik Ref. Budownictwa i Ochrony Środowiska w U.G.- U. Szczypinska: Opracowanie 

dokumentacji było osobnym zadaniem. 

Wójt- M. Wojciechowski: W wieloletniej prognozie jednorocznych zadań nie wpisuje się. 

Radny- J. Domin: To nie było jednoroczne, ich nie można dzielić. Ustawa o zamówieniach 

publicznych zabrania dzielić zadania. Nie mogę podzielić osobno projekt i osobno budowę. Nie 

mogę podzielić wprowadzania do planu. Tworzę dokumentację na półkę, ale ja 3 lata nie mam 

rozpisane. Może być tak, zrobię tylko tranzyt, puściłem hasło: „wszyscy będą mieli”. 

Wójt- M. Wojciechowski: Nigdy nie mówiłem, że wszyscy będą mieli. Wręcz cały czas 

powtarzam, że budujemy tranzyt, ale projekt będzie dotyczył wszystkich ulic. 

Radny- J. Domin: Pytałem się czego dotyczy, proszę mi dać zakres i wszystkie ulice. 
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Wójt- M. Wojciechowski: Proszę przeczytać odpowiedź. 

Radny- J. Domin: Odpisaliście mi, że będą wszystkie ulice. 

Wójt- M. Wojciechowski: Tłumaczyłem kilka razy, że w związku z tym, że opracowujemy 

projekt na rurociąg tłoczny pomiędzy Długomiłowicami a Koźlem, a rurociąg tłoczny 

przechodzi przez centrum Dębowej, zakres map wyciągniętych do rurociągu tłocznego obejmuje 

swoją powierzchnią ponad 2/3 powierzchni Dębowej uznałem, że warto dokupić więcej map i na 

tych samych mapach zaprojektować całą Dębową. Natomiast nikt nie mówił o tym, nigdy nie 

mówiłem o tym, że Dębowa będzie wykonywana, mówiłem tylko, że w sytuacjach kiedy blisko 

rurociągu tłocznego będą jakieś domostwa i ulice i będą chciały się przyłączyć do tego rurociągu 

tłocznego taka możliwość zaistnieje. 

Radny- J. Domin: Pytałem, w dziale 900, gospodarka ściekowa i ochrona wód określić zakres 

rzeczowy budowy kanalizacji sanitarnej, a nie projektu, wstępne koszty inwestycyjne, jakie ulice 

są objęte projektem. Odpisujecie, zadanie opracowanie dokumentacji obejmuje wszystkie ulice. 

Ja pytam o budowę. W planie nie było, że opracowujecie tylko dokumentację. 

Wójt- M. Wojciechowski: Proszę podać jeden przykład dokumentacji opracowanej w naszej 

gminie, która przepadła z powodu przeterminowania. Żadna dokumentacja jeszcze u nas nie 

przepadła. 116.000 zł to jest koszt dokumentacji. 

Radny- J. Domin: Jeżeli ma być na 3 lata. Gdzie są pieniądze na roboty? 

Wójt- M. Wojciechowski: Nie na 3 lata. To w tym roku ma być zrobione. 

Radny- J. Domin: Pytam, czemu jest 116.000 zł. Gdzie są pieniądze na roboty na tym zadaniu. 

Skoro pan mówi, że w tym roku pan zrobi ten rurociąg tłoczny. Załóżmy, że się uda i będzie, ale 

gdzie te pieniądze są? 

Wójt- M. Wojciechowski: W nadwyżce budżetowej, którą będę proponował rozdysponować. 

Radny- J. Domin: Pieniądze, których nie ma. Nie można tak postępować, że z tej kwoty, której 

nikt nie zna, będę ubierał z tej kwoty co miesiąc tyle ile będę chciał. Dysponentem pieniędzy jest 

Rada. 

Skarbnik Gminy- R. Słociak: Dysponentem budżetu jest Wójt. 

Radny- J. Domin: Rada  nie umie zaplanować nic skoro ona nie zna finansów. 

Wójt- M. Wojciechowski: Jak jest znana wielkość nadwyżki budżetowej zawsze jest Rada 

poinformowana.  

Radny- J. Domin: Nie może być tak, że ja miliony trzymam na koncie, a z drugiej strony 

pieniądze przez komin przepuszczam przez brak modernizacji, nieocieplone tysiące metrów 

kwadratowych stropów, dachów, ścian. Co ja mam z tego, że ja te pieniądze zakopuję w zimie, ja 

jeszcze generuję koszty. Zwróciłem się do pana, żeby podać jaka jest stopa zwrotu 

zainwestowana w sieci wodociągowej, kanalizacyjnej. Przecież nie mogę tych pieniędzy ciągle 
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topić w ziemię. Pod eksploatację przekazać prywatnej firmie, która z tego żyje. A ja muszę 

ciągle opracowywać projekty i płacić za to. 

Wójt- M. Wojciechowski: To jest spółka gminna. Można tak zrobić jak pan mówi. To był 

kiedyś wybór rady.  Trzeba mieć świadomość, że firma wszystko wliczy w koszty ścieków                  

i wody. Nie będziemy mieli jednych z najtańszych ścieków w województwie. Przygotuję ile 

kosztuje woda i ścieki łącznie i się okaże, że jesteśmy jednymi z najtańszych w województwie. 

Można kazać tej spółce projektować i wykonywać, ona weźmie na to wszystko kredyt, kredytem 

i odsetkami obciąży cenę wody i cenę ścieków i będziemy płacili po 12 zł. Jeżeli tak rada uznaje 

proszę bardzo. 

Radny- J. Domin: Proszę przedstawić i okaże się, że tak nie jest. Jak mam płacić 4 zł/m
3
 i nie 

robi się nic to, to dla mnie te 4 zł to jest czysty zysk. 

Wójt- M. Wojciechowski: Jak pan może mówić, że nie robi się nic. Trzeba zapłacić 

pracownikom, zapłacić za odbiór ścieków, zapłacić za prąd. 

Radny- J. Domin:  Był pan na czyszczalni. Jak 20 lat temu postawiona tak nawet nie 

pomalowano płotu. 

Wójt- M. Wojciechowski: Pan wie, że oczyszczalnia miała funkcjonować 18 lat. Dlatego ją              

w tym roku wyłączamy.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Reńska Wieś- K. Pogodzik zamknął dyskusję i odczytał 

projekt uchwały, po czym zarządził głosowanie. Do głosowania przystąpiło 14 obecnych 

radnych. W głosowaniu radni opowiedzieli się za przyjęciem uchwały (13 głosów „za”), od 

głosu wstrzymał się 1 Radny- J. Domin. 

Projekt UCHWAŁY Nr IV/17/15 w sprawie zmiany uchwały Nr II/5/14 Rady Gminy 

Reńska Wieś z dnia 10 grudnia 2014 roku w sprawie powołania Stałych Komisji Rady 

Gminy Reńska Wieś 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Reńska Wieś- K. Pogodzik odczytał projekt uchwały, po 

czym zarządził głosowanie. Do głosowania przystąpiło 14 obecnych radnych. W głosowaniu 

radni jednogłośnie opowiedzieli się za przyjęciem uchwały (14 głosów „za”). 

Projekt UCHWAŁY Nr IV/18/15 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

przysługującego członkom ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Reńska Wieś 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Reńska Wieś- K. Pogodzik odczytał projekt uchwały, po 

czym zarządził głosowanie. Do głosowania przystąpiło 14 obecnych radnych. W głosowaniu 

radni opowiedzieli się za przyjęciem uchwały (12 głosów „za”), przeciw głosował 1 Radny-            

J. Greinert, od głosu wstrzymał się 1 Radny- J. Tomanek. 

Ad. 7 Protokół Nr III/14 sesji Rady Gminy Reńska Wieś w drodze zarządzonego głosowania 

został przyjęty przez radnych (12 głosów „za”), 2 radnych głosowało przeciw- J. Domin,                
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B. Wiśniewska. 

Ad. 8 Zapytania i interpelacje.  

Radna- B. Wiśniewska: Dyskusja publiczna na temat planu zagospodarowania przestrzennego 

ma się odbyć 20 lutego. Uważam, że godzina 11
00

 dla zainteresowanych mieszkańców to jest za 

wcześnie. Ja bym wnioskowała, żeby ta dyskusja odbyła się w godzinach popołudniowych, bo 

wiele osób, z moich informacji wynika chciałoby w niej uczestniczyć ale ze względu na godzinę 

nie są wstanie.  

Wójt- M. Wojciechowski:  To może być uwaga na przyszłość. W tej chwili ogłoszenia zostały 

ogłoszone. 

Kierownik Ref. Budownictwa i Ochrony Środowiska- U. Szczypinska: Jak jest plan 

wyłożony można w każdym dniu przyjść i złożyć, ewentualnie napisać. 

Radny- B. Ardeli: Pytanie do Pani Kierownik Ref. Budownictwa. Słyszałem, że pani była        

w Gierałtowicach, czy zwracała pani uwagę na drogę obok Cichonia?  

Kierownik Ref. Budownictwa i Ochrony Środowiska- U. Szczypinska: Byliśmy z panem 

Wójtem, wizytowaliśmy drogę i mostek w ciągu ulicy Przyjaciół. 

Radny- B. Ardeli: Zauważyłem, że konstrukcja jest bardzo solidna, ale pęknięcie jest wzdłuż 

mostku. 

Kierownik Ref. Budownictwa i Ochrony Środowiska- U. Szczypinska: Jest tam jeden 

problem, że ten mostek jest wąski. 

Radny- B. Ardeli: Kwestia tej przepompowni. Była awaria po czasie skontaktował się ZUK 

Baborów, kielichy próżniowe były zatkane. Powiadamianie, nie na komputer do Baborowa, ale 

powinno być sms-owianie typowo na telefon, komórkę wtedy oni wiedzą, że coś się dzieje. 

Wójt- M. Wojciechowski:  Na początku roku spotykamy się ZUK Baborów i ustalamy co jest 

do zrobienia pilnego. Jeżeli oni będą wskazywali, że to jest u nich najbardziej potrzebna rzecz to 

można to zrealizować. 

Radny- B. Ardeli: Pani Kierownik widziała drogę. 

Kierownik Ref. Budownictwa i Ochrony Środowiska- U. Szczypinska: Tam jest większy 

problem. 

Wójt- M. Wojciechowski: To nie jest kwestia zarurowania rowu, o którym pan mówił. Problem 

z całej góry spływa woda. Jak rów zostanie zarurowany to gdzie podzieje się ta woda. 

Kierownik Ref. Budownictwa i Ochrony Środowiska- U. Szczypinska: Jest różnica 

poziomów pomiędzy drogą, rowem, a polem, który jest przed rowem. 

Radny- B. Ardeli: Był przypadek woda się przelewała przez ulicę. Jest to przestrzeń, którą ta 

woda spłynie. To było raz, jak jestem w Naczysławkach 35 lat. Możliwe, że te rury były 

zapchane.  
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Kierownik Ref. Budownictwa i Ochrony Środowiska- U. Szczypinska: Ulica lipowa, 

wszystko jest położone dużo wyżej.  

Wójt- M. Wojciechowski: Cała woda płynie wierzchem i wpada do tego rowu. Otwarty rów jest 

dużo bezpieczniejszy. Zarurowanie rozwiąże jeden problem, powstaną dwa następne. 

Radna- B. Wiśniewska: Dzisiaj jest spotkanie sołeckie Dębowej. Chciałabym dopytać w 

kwestii kanalizacji. Pan mówił, że rurociąg tłoczny jeżeli się uda będzie położony w tym roku. 

Rurociąg tłoczny będzie szedł tylko ulicą Główną, czy będzie się rozgałęział na ul. Polną, teren 

tuczarni.  

Wójt- M. Wojciechowski: Tylko ulicą Główną. 

Radna- B. Wiśniewska: Dalszy etap na kiedy byłby zaplanowany? 

Wójt- M. Wojciechowski: Dokumentacja opracowana będzie również na pozostałe ulice. Nie 

potrafię dzisiaj odpowiedzieć kiedy. Mamy przygotowaną dokumentację na Łężce i w pierwszej 

kolejności mają być wykonane Łężce. Jeżeli będzie taka potrzeba, np. osiedle domków, jeżeli ci 

państwo wystąpią bo tam jest blisko do tego rurociągu a tych mieszkań jest dość dużo. Jeżeli oni 

wystąpią i powiedzą, że są mocno zainteresowani wspomóc, czy przy najmniej nie utrudniać to 

być może takie kawałki da się zrobić szybciej.  

Kierownik Ref. Budownictwa i Ochrony Środowiska- U. Szczypinska: Dębowa jest bardzo 

trudną miejscowością są dosyć duże odległości, a tych budynków nie jest za dużo. 

Wójt- M. Wojciechowski: Dlatego Dębowa nie była w szybkim okresie planowana do 

skanalizowania ze względu na ten charakter zabudowy. Natomiast  wykorzystujemy 

opracowanie dokumentacji. Zyskujemy około 20.000 zł, oszczędzamy opracowując 

dokumentację razem z rurociągiem tłocznym.  

Kierownik Ref. Budownictwa i Ochrony Środowiska- U. Szczypinska: Pozwolenie na 

budowę będziemy się starali uzyskać w dwóch etapach. Pozwolenie dla rurociągu tłocznego 

osobno, osobno dla reszty wioski dla tych odcinków. Ten projekt dla wioski jest do opracowania 

do końca roku 2015, a tranzyt jest szybciej. 

Radny- J. Domin: Będziemy dwa razy robić drogę. Najpierw przekopiemy dla  rurociągu 

tłocznego, a potem przekopiemy dla sieci. 

Wójt- M. Wojciechowski: Nie, rurociąg tłoczny idzie w poboczu nie w drodze.  

Kierownik Ref. Budownictwa i Ochrony Środowiska- U. Szczypinska: Jest to trudny temat. 

Nie ma za dużo budynków, odbiorców. 

Wójt- M. Wojciechowski: Tam gdzie droga powiatowa miała być rozkopywana będą 

przewierty. Nie jest droga rozkopywana. W 90% to będzie szło pasem drogi, ale poboczem. 

Radna- B. Wiśniewska: Na jakiej podstawie mieszkańcy powinni złożyć wniosek, bo z tego co 

mi wiadomo, część ustnie już się do gminy zwracała o możliwość podłączenia się. 
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Wójt- M. Wojciechowski: Pisać może w każdej chwili. W tej chwili, do póki nie ma 

dokumentacji dostanie odpowiedź taką jaką mogę udzielić. 

Radna- U. Friedla: Jakiego odcinka dotyczyła interwencja na ul. Krapkowickiej? 

Wójt- M. Wojciechowski: Na przeciw straży powstały muldy. Muldy są. Trzeba zobaczyć jak 

będzie po deszczu.  

Sołtys Sołectwa Łężce- J. Plesch: Na ulicy Kościelnej są dwie dziury. 

Wójt- M. Wojciechowski: Pokleimy je. W tej chwili firmy, które asfaltują stoją nieczynne. Będą 

zaklejone te dziury. 

Sołtys Sołectwa Długomiłowice- R. Kufka: W związku z tym, że mamy ferie zimowe jak 

przebiegają zimowiska i przygotowany czas wolny dla dzieci? 

Z-ca Wójta- J. Domek: Jak, co roku ferie zimowe odbywają się na bazie szkół podstawowych, 

częściowo w świetlicach wiejskich. W Mechnicy w sali gimnastycznej w obiekcie szkolnym,           

w Kamionce w świetlicy wiejskiej. Około 40 uczniów jest objętych feriami zimowymi. One już 

trwają od poniedziałku do piątku. W Poborszowie w budynku szkoły podstawowej, w 

Większycach również w szkole. W Reńskiej Wsi w domu kultury, w pierwszym tygodniu zajęcia 

mają młodsze mażoretki. W drugim tygodniu dzieci ze szkoły podstawowej.                                       

W Długomiłowicach w tym tygodniu mają mażoretki, natomiast w przyszłym z klasy sportowej 

oraz grupa ponad 30-osobowa. Praktycznie w każdy dzień mają wyjazdy na basen, do 

Wrocławia. Opiekunami wszystkich grup są nauczyciele naszych szkół. Opłacani są ze środków 

Gminnej Komisji ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Każdy plan 

został zatwierdzony przez Dyrektora szkoły, który jest władny za obiekt. Nauczyciele, którzy 

prowadzą ferie podpisali osobne umowy o pracę. Wszystko jest dopięte na ostatni guzik. Jeszcze 

będą grupy w szkołach podstawowych w Reńskiej Wsi i Pokrzywnicy. Nie było naboru do 

Łężec, Gierałtowic i Komorna. Pan nauczyciel z Komorna w ramach własnego czasu wolnego 

weźmie młodzież na zajęcia sportowe. 

Radny- B. Ardeli: Rozmawialiśmy na zebraniu wiejskim, społeczne zainteresowanie drogą                  

i chodnikiem. Wyjść na przeciw i zacząć zbierać podpisy. 

Wójt- M. Wojciechowski: Ja przygotuję pismo i poproszę radnych, sołtysów o zebranie 

podpisów. Dla Reńskiej Wsi przygotuję odnośnie drogi wojewódzkiej, a dla reszty o drogach 

powiatowych. 

Czy sołectwo Komorno będzie chciało podtrzymać deklarację o organizacji dożynek? Jest 

otwarta droga do organizacji dożynek. 

Sołtys Sołectwa Kamionka- I. Badzin: Czy można oddawać popiół w czarnych kubłach, bo 

taką informację dostali mieszkańcy, a popiołu w czarnym pojemniku nie odbierają jak jadą po 

śmieci. 
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Wójt- M. Wojciechowski: Informacja pierwotna była taka,  że można ze względu na to, że tych 

brązowych brakowało. Potem Czysty Region wymusił na firmach, żeby te brązowe pojemniki 

rozstawili, w większości wystawili. Natomiast nie wszyscy się po te brązowe zgłosili. 

Radna- E. Barteczko: Proszę o informację w sprawie przystanku w Komornie. 

Wójt- M. Wojciechowski: Już jest zgłoszone do ubezpieczyciela. Długo trwało uzyskanie 

informacji z policji, kto był sprawcą. Zostało wszystko przekazane do ubezpieczyciela. 

Sołtys Sołectwa Pokrzywnica- R. Krause: Może pana interwencja będzie bardziej realna. 

Dzwonię do wodociągów, bo zostało przeniesione oświetlenie na drugą stronę, na skrzyżowaniu 

Głogowska, Gościęcińska żeby oświetlała skrzyżowanie, a nie świeci prawie pół roku. Mówią, 

że przyjadą, ale nie ma reakcji. 

Ad. 9 Zakończenia obrad IV sesji Rady Gminy dokonał Wiceprzewodniczący Rady Gminy– 

Krystian Pogodzik, dziękując wszystkim za przybycie i udział. 

Obrady sesji zakończono o godz. 15
21

. 

 

Protokołowała: Aleksandra Kapuścińska  


